

外文雜誌線上看

Foreign Magazines Online

No	書影/ Cover	期刊介紹/ Introduction
1		<p>Architectural Digest</p> <p>Architectural Digest is the world's foremost design authority, showcasing the work of top architects and interior decorators. It continues to set new benchmarks for how to live well—what to buy, what to see and do, where to travel, and who to watch on the fast-paced, multifaceted global design scene.</p> <p>Architectural Digest 是一本具備高質感的美國月刊。它的主要內容是介紹室內設計，從該雜誌的名稱而言是如此。實際上來說，就是一本談論建築的雜誌。該雜誌於 1920 年由 Conde Nast Publications 集團所創刊。Architectural Digest 設定給對於建築裝潢有高度品味的讀者所編輯的。它宣稱自己是一本”室內設計的國際級雜誌”。每一期都在室內設計的議題上提出研究與批評，帶領時髦的手法與 CondeNastPublications 集團旗下的另一本雜誌”風尚”(Vogue)非常類似。每隔幾年，該雜誌會公佈美國及世界各地前 100 大建築設計師。</p>
2		<p>Condé Nast Traveler</p> <p>Condé Nast Traveler magazine is filled with the travel secrets of celebrated writers and sophisticated travelers. Each monthly issue features breathtaking destinations, including the finest art, architecture, fashion, culture, cuisine, lodgings, and shopping. With Condé Nast Traveler as your guide, you'll discover the best islands, cities, spas, castles, and cruises.</p> <p>Condé Nast Traveler 雜誌以著名作家和頂尖的旅遊家們共同創作。每個月專題報導度假勝地，包含當地最傑出的藝術品、建築物、流行時尚、文化、美食、住宿和購物資訊等。讓 Condé Nast Traveler 成為你的嚮導，你將可以一起探索最棒的島嶼、城市、Spas、城堡和美食。</p>
3		<p>Cruising World</p> <p>Cruising World is your passport for exploring the world's coastlines and oceans while voyaging under sail. Its contributors inspire and entertain through stories, pictures and videos that underscore the beauty and adventure of sailing, while providing instruction on the disciplines of seamanship, navigation and boat handling. The Cruising World community is made up of experienced, committed sailors and boat owners. No matter their long-range sailing plans, Cruising World's mission is to nurture their dreams with practical how-to information and stirring real-life adventure features.</p> <p>Cruising World 是您在航行時探索世界海岸線和海洋的通行證。現實生活中巡遊冒險的故事將激勵您並幫助您改善航行。提供有關航海技術、船舶操縱和航行等食用的資訊。此外，您還可以獲得新帆船、電子產品和裝備的評論。</p>
4		<p>Dwell</p> <p>Dwell is the unique modern architecture and design magazine for people who believe that good design is an integral part of real life. Get Dwell digital magazine subscription today.</p> <p>美國現代戶內、戶外家居設計雙月刊，網羅出版、時尚、商業、設計、建築等各路菁英人材編纂而成，以美式裝置風格為主，從冷峻到休閒，從都市住宅到鄉間度假屋，從最摩登新潮的擺飾品到垂手可得的家用用品，呈現出美式大度、兼容的文化態勢，期許為果敢、明快的現代設計手法激發新意。除了每期特寫人物、設計和建築介紹，Dwell 的固定欄位計有摩登時代、走訪名人居、座標之外、小路彎彎、世界進行式、與名家面對面、Dwell</p>

外文雜誌線上看

Foreign Magazines Online

No	書影/ Cover	期刊介紹/ Introduction
		工作室、戶外有藍天、當期商品索引、編者精選等等。
5		<p>Food Network Magazine</p> <p>Each issue is packed with star recipes and tips, behind-the-scenes scoops and fun, and creative ideas for home cooks. Get Food Network digital magazine subscription today. 這本雜誌是一切關於食物的園地：從共享烹飪秘訣、想法和食譜到電視節目訊息。每期都有各種各樣的廚師人才，以及他們的節目和廚房的幕後花絮。該雜誌還展示了美國各地的廚房工具、食品、新餐館、食譜和食品。</p>
6		<p>Forbes</p> <p>Whether it's reporting on the "next Facebook" or scrutinizing a new tax law, Forbes covers stories with uncanny insight and conciseness that hurried business folks appreciate. Get Forbes Digital Magazine Subscription today for rigorous, to-the-point business analysis.</p> <p>《富比士》是美國一本商業雜誌，由富比士公司發行，每兩週發行一次，以金融、工業、投資和營銷等主題的原創文章著稱。富比士還報道技術、通信、科學和法律等領域的內容。富比士雜誌總部設於紐約市，它在美國商業類雜誌的主要競爭對手是《財富》和《彭博商業周刊》。</p>
7		<p>Great Walks</p> <p>Great Walks is packed with gear guides, product reviews, advice on the best travel destinations, inspiring real-life accounts from seasoned walkers and practical information on specific walks and their accompanying maps. From features on the country's best bushwalks to reviews of the latest outdoor gear, Great Walks is about discovering our amazing national parks and coastline – anywhere where there's a walking track. Filled with lush photos, detailed walk notes and aspirational overseas destinations, Great Walks is designed to entertain and inspire.</p> <p>Great Walks 包含了裝備指南，產品評論，關於最佳旅行目的地的建議，經驗豐富的步行者的真實生活說明以及特定步行者及其隨附地圖的實用信息。從該國最好的叢林步道的特色到最新的戶外裝備的評論，Great Walks 就是要探索我們令人驚嘆的國家公園和海岸線-在有步行道的任何地方。Great Walks 充滿了鬱鬱蔥蔥的照片，詳細的步行便箋和令人嚮往的海外目的地，旨在娛樂和啟發。</p>
8		<p>Harper's Bazaar</p> <p>Every issue of Harper's Bazaar speaks to the varied interests of the discerning contemporary woman who seeks the best for her home, career and lifestyle.</p> <p>《哈潑時尚》是本美國時尚雜誌，最早於 1867 年出版。《哈潑時尚》由赫茲國際集團出版，將其定位為「第一次採買時裝的女人，從休閒到時尚」的風格首選雜誌。目標客群為上層階級與上中層階級成員，《哈潑時尚》匯聚了攝影師、藝術家、設計師與作家，每個月出版，以「精緻」的觀點探討時尚、美麗與流行文化的世界。</p>

外文雜誌線上看

Foreign Magazines Online

No	書影/ Cover	期刊介紹/ Introduction
9		<p>Harvard Business Review</p> <p>For over 80 years, Harvard Business Review magazine has been an indispensable and unrivaled source of ideas, insight, and inspiration for business leaders worldwide. Each issue contains breakthrough ideas on strategy, leadership, innovation and management. Now, newly redesigned, HBR presents these ideas in a smart new design with improved navigation and rich infographics. Become a more effective leader by subscribing to Harvard Business Review.</p> <p>《哈佛商業評論》(HBR)是通用的管理雜誌,由哈佛商業出版社出版,是美國哈佛大學的一家分公司。Harvard Business Review 的文章涵蓋了廣泛的主題,包括不同行業屬性以及特殊地理位置的需要考量在內。本刊專注於領導、組織改造、談判、策略、運營、市場營銷、財務和人事管理等領域。</p>
10		<p>Home & Decor</p> <p>Home & Decor is a monthly interior design magazine which aims to make stylish living easy for everyone. Authoritative articles on interior design, home decorating and home improvement equip readers with the relevant know-how to navigate their renovations, with beautiful interior photography and styling for inspiration. Capturing the latest design and lifestyle trends, shops, furniture and furnishings, houseproud owners are able to keep their home perennially stylish and the perfect fit to their changing needs and lifestyles.</p> <p>是一本室內設計雜誌,旨在讓每個人都能輕鬆享受時尚生活。有關室內設計、家居裝飾和家居裝修為讀者提供了相關的專業知識。捕捉最新的設計和生活方式趨勢、商店和家具,尋求不斷變化的需求和生活方式。</p>
11		<p>National Geographic Magazine</p> <p>The latest news in science, exploration, and culture will open your eyes to the world's many wonders. Get a National Geographic digital magazine subscription today and experience the same high-quality articles and breathtaking photography contained in the print edit.</p> <p>探索世界的角落,看見最美的風景,帶你到未曾謀面的世界一隅。內容包括地理、科普、歷史、文化、實事、攝影,提供讀者自然與人文的客觀觀點。</p>
12		<p>Newsweek</p> <p>Newsweek magazine is able to fill the gaps when a story has passed and is able to come up with insight or synthesis that connects the cracking, confusing digital dots in today's fast paced news cycle. Topics regularly covered include politics and government, business and entertainment, health and nutrition, science and technology, money and culture. Get Newsweek digital magazine subscription today.</p> <p>《新聞週刊》(Newsweek)是一份在紐約出版,在美國和加拿大發行的新聞類週刊。在美國,它是僅次於《時代》的週刊。它是美國最知名的商業雜誌,從事商業活動的讀者不可或缺的良好伴,討論的主題包括政治和政府、商業和娛樂、健康和營養、科學和技術、金錢和文化。</p>

外文雜誌線上看

Foreign Magazines Online

No	書影/ Cover	期刊介紹/ Introduction
13		<p>PCWorld</p> <p>Stay on top of today's fast-changing technology with a PCWorld digital magazine subscription. Get buying advice from PCWorld's reviews and lab-based rankings for laptops, PCs, smartphones, digital cameras, printers, HDTVs and more. Set up a home network. Make your PC faster. Choose effective anti-virus software. Every issue of PCWorld is packed with award-winning articles, product rankings, news, reviews, how-tos, tips, bug fixes and much more. Make the most of your PC, consumer electronics and digital technology right now with the trusted and expert advice from PC World!</p> <p>PCWorld 主要提供電腦相關、網際網路、個人科技產品等相關訊息。</p>
14		<p>Photo Review</p> <p>Inspiring photography, practical tips and useful information for photographers at all levels. Easy to follow advice on everything from buying the right camera gear through to shooting, editing, printing and organising your photos. The Inspiration section features high quality images and insight into how the best photographers create their photos.</p> <p>提供適合各階段攝影師實用的技巧、有用的資訊以激發攝影靈感。從入手适合自己攝影的相機、編輯、沖洗、輕鬆及整理個人相片作品，都能輕鬆遵循意見。靈感篇章專欄報導高品質的影像，並深入介紹頂尖的攝影師們如何創作他們的相片。</p>
15		<p>Popular Science</p> <p>This is the most exciting time to be alive in history. Get Popular Science digital magazine subscription today and see why. By taking an upbeat, solutions-oriented look at today's most audacious science and revolutionary technology, we forecast what tomorrow will be like. We deliver the future now.</p> <p>Popular Science 是一本關乎現代人所必須具備的科學新知的月刊。其所涵蓋的領域包括生物科學、航太、物理、化學、醫療新知、電腦、通訊、能源開發、環境保護...等等。筆調輕鬆有趣，分析深入淺出。除了文字之外，其中的圖片與電腦繪圖幫助讀者理解，成為本雜誌的最佳利器。每一期的封面故事都在訴說著當代科技所獲得的最新成果與發現，每一期的主題都主導著一般大眾媒體的報導方向。由此可見 Popular Science 的魅力是多麼具有影響力。</p>
16		<p>Reader's Digest</p> <p>In this era of information overload, Reader's Digest offers something unique: the very best advice, information and inspiration from multiple sources, condensed into an easy-to-read digest. In each issue you'll get trusted, time-saving insights about Health, Personal Finance, Work, Family, and National issues, PLUS exclusive book excerpts, news-making interviews, and humor.</p> <p>摘述各國溫情故事、科技新知、健康養生、莞爾引言、勵志事跡、人生哲理、體育運動、美食烹飪、旅遊休閒、金融政治、政府與國際事務、家居與園藝、藝術與娛樂、商業與文化，備受各行各業讀者喜愛。</p>

外文雜誌線上看

Foreign Magazines Online

No	書影/ Cover	期刊介紹/ Introduction
17		<p>TIME Magazine</p> <p>Time Magazine International Edition is the go-to news magazine for what is happening around the globe. You can rely on TIME's award winning journalists for analysis and insight into the latest developments in politics, business, health, science, society and entertainment.</p> <p>美國首屈一指週刊，報導國際要聞，以封面故事披靡全球，內含環球、美國、文化、醫療、觀點、專欄、10 問答等，為綜合性新聞雜誌。</p>
18		<p>Wallpaper*</p> <p>Get Wallpaper* digital magazine subscription today. Truly international, consistently intelligent and hugely influential, Wallpaper* attracts the most sophisticated global audience by constantly pushing into new creative territories and ensuring its coverage of everything from architecture to motoring, fashion to travel, art to lifestyle, and interiors to jewelry remains unrivaled. Published by Time Inc. Wallpaper 在商標的右上角加一個星號，是一本屬於時代雜誌旗下的藝術生活雜誌。主要的內容涵蓋了旅遊、設計、娛樂與傳媒。它是在 1996 年由加拿大的資深記者 Tyler Brule 於倫敦所創辦發行。</p> <p>Wallpaper 認為設計是一種生活方式，是不落俗套的思想模式，也是對落入常軌的生命模式提出質疑。閱讀 Wallpaper 可以時時為自己的生活創意提供養份，也對自己在職場上所扮演的角色尋求新定位，成為創意思考的現代人。</p>
19		<p>Living Etc.</p> <p>Your life made easier - every day. Livingetc, Britain's best-selling modern homes magazine, is the premium glossy magazine for the design-conscious homeowner. Smart and stylish, it's the only homes title successfully to bridge the gap between fashion and interiors.</p> <p>英國暢銷的居家雜誌之一，提供各具風格的居家設計，提供時尚的室內裝潢建議。</p>
20		<p>Science Illustrated</p> <p>Science Illustrated delivers natural science, break through discoveries and an understanding of the world for the entire family. Packed with stunning photography and in-depth editorial it's a visually spectacular gateway to the world looking into the beginning of life to distant objects in the universe.</p> <p>以精美攝影照片為媒介，讓讀者可以發現自然世界的美麗與壯闊，同時提供自然科學知識，豐富讀者對自然科學的了解。</p>
21		<p>Yachts International</p> <p>Yachts International Magazine brings the pleasure and passion of worldwide luxury yachting home to American yachtsmen interested in purchasing the next yacht of their dreams.</p> <p>Yachts International 介紹各式各樣的遊艇與其設計理念，提供豐富的資訊給對遊艇有興趣的讀者。</p>